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Publieke infrastructuur  -  Investeringen in CO2-meters en ventilatiesystemen

De voorbije maanden was het steeds moeilijker om het aantal coronabesmettingen te doen 
dalen. Er wordt steeds meer gewezen op het belang van ventilatie om de verspreiding van 
corona binnenshuis tegen te gaan. Nu het buiten koud is en we allemaal met de ramen toe 
binnen zitten, wordt ventilatie alleen maar belangrijker. Vooral voor scholen en 
cultuurhuizen is dat een belangrijke manier om het coronavirus tegen te gaan. 

Het is dan ook belangrijk dat we investeren in ventilatiesystemen voor onze scholen zodat 
ze open kunnen blijven en de coronacijfers dalen.

1. Met betrekking tot CO2-meters.

a) Is er in middelen voorzien in de begroting 2021 voor de aankoop van CO2-meters? 
Zo ja, graag een overzicht van het totale budget daarvoor.

i. Wat is het budget voor schoolgebouwen?
ii. Wat is het budget voor woonzorgcentra?
iii. Wat is het budget voor overheidsgebouwen?
iv. Wat is het budget voor culturele infrastructuur
v. Wat is het budget voor sportinfrastructuur?
vi. Wat is het budget voor jeugdinfrastructuur?

b) Hoeveel CO2-meters verwacht men daarmee aan te kopen?

i. Hoeveel verwacht men aan te kopen voor schoolgebouwen?
ii. Hoeveel verwacht men aan te kopen voor woonzorgcentra?
iii. Hoeveel verwacht men aan te kopen voor overheidsgebouwen?
iv. Hoeveel verwacht men aan te kopen voor culturele infrastructuur?
v. Hoeveel verwacht men aan te kopen voor sportinfrastructuur?
vi. Hoeveel verwacht men aan te kopen voor jeugdinfrastructuur?

c) Hoeveel CO2-meters zijn er tot nu toe al aangekocht?

i. Hoeveel voor schoolgebouwen?
ii. Hoeveel voor woonzorgcentra?
iii. Hoeveel voor overheidsgebouwen?
iv. Hoeveel voor culturele infrastructuur?
v. Hoeveel voor sportinfrastructuur?



vi. Hoeveel voor jeugdinfrastructuur?

2. Met betrekking tot ventilatiesystemen.

a) Is er in middelen voorzien in de begroting 2021 voor de installatie van 
ventilatiesystemen in publieke gebouwen? Zo ja, hoeveel middelen in totaal?

i. Wat is het budget voor schoolgebouwen?
ii. Wat is het budget voor woonzorgcentra?
iii. Wat is het budget voor overheidsgebouwen?
iv. Wat is het budget voor culturele infrastructuur?
v. Wat is het budget voor sportinfrastructuur?
vi. Wat is het budget voor jeugdinfrastructuur?

b) Hoeveel ventilatiesystemen verwacht men daarmee te voorzien of te subsidiëren 
in totaal?

i. In hoeveel ventilatiesystemen wil men voorzien voor schoolgebouwen?
ii. In hoeveel ventilatiesystemen wil men voorzien voor woonzorgcentra?
iii. In hoeveel ventilatiesystemen wil men voorzien voor overheidsgebouwen?
iv. In hoeveel ventilatiesystemen wil men voorzien voor culturele 

infrastructuur?
v. In hoeveel ventilatiesystemen wil men voorzien voor sportinfrastructuur?
vi. In hoeveel ventilatiesystemen wil men voorzien voor jeugdinfrastructuur?

c) Hoeveel ventilatiesystemen zijn er tot nu toe al geïnstalleerd met ondersteuning 
van de Vlaamse overheid?

i. Hoeveel voor schoolgebouwen?
ii. Hoeveel voor woonzorgcentra?
iii. Hoeveel voor overheidsgebouwen?
iv. Hoeveel voor culturele infrastructuur?
v. Hoeveel voor sportinfrastructuur?
vi. Hoeveel voor jeugdinfrastructuur?

d) Welke soorten ventilatiesystemen worden gesubsidieerd? Op basis waarvan werd 
deze selectie gemaakt?

3. Worden er ventilatie-adviezen op maat gegeven waarbij men rekening houdt met de 
structuur, de ventilatievoorzieningen en de bezetting van het gebouw? Zo ja, wie 
maakt die adviezen op en gebeurt dat voor schoolgebouwen, woonzorgcentra, 
overheidsgebouwen en culturele, sport- en jeugdinfrastructuur? 

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Jan Jambon (170), Ben Weyts (378), Zuhal 
Demir (535), Wouter Beke (324), Benjamin Dalle (73)



WOUTER BEKE 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID, GEZIN EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD
op vraag nr. 324 van 22 januari 2021
van CAROLINE GENNEZ

Een gecoördineerd antwoord zal gegeven worden door de heer Jan Jambon, bevoegd 
voor het vastgoed. 


